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44 let, ředitelka úseku kvality, 
Tábor

51 let, technik BOZP,  
Strakonice

34 let, starosta, 
Loučovice

50 let, výrobní manažer,  
České Budějovice

58 let, starosta,
Hlavatce

54 let, OSVČ, 
Litvínovice

52 let, ředitel divize Temelín, 
Vrábče

71 let, manažer soukromé 
střední školy, J. Hradec

39 let, soukromý zemědělec, 
Dolní Novosedly

35 let, manažer prodeje,  
Suchdol nad Lužnicí

45 let, marketingový  
poradce, Dobrá Voda u ČB

37 let, právnička,  
Prachatice

Proč jdu do politiky?

„Celý svůj život vyznávám 
fair play a jsem přesvědčena, 
že podle pravidel by měl být 
řízen i tento stát. Chci, aby 
moji synové chtěli žít zde, 
v zemi, kde budou platit 
stejná pravidla pro  
všechny.”

Proč jdu do politiky?

„Před problémy jsem nikdy 
neutíkal a za svá rozhodnutí 
jsem nesl odpovědnost. 
Jsem připraven dělat to dál 
i v politice. Přeji si, aby mé 
i vaše děti byly hrdé, že jsou 
Češi a nemusely hledat lepší 
život v cizině.“

Proč jdu do politiky?

„Mým mottem je, že člověk 
má dvě možnosti, jak  
se vyrovnat se současným 
stavem naší země. Buď se 
aktivně zapojit do nápravy, 
nebo vše hodit za hlavu 
a emigrovat. Já volím první 
variantu.“

Proč jdu do politiky?

„Přeji si, aby se slušnost a pra-
covitost opět stala synonymem 
úspěchu.
Přeji si, abychom se opět 
naučili používat selský rozum. 
Je správné, aby silní chránili 
slabé a slovo solidarita nemá 
být jen prázdný pojem.”

Proč jdu do politiky?

„Pro ANO mne přesvědčily 
argumenty Andreje Babiše. 
Jsou mi blízké ideové názory 
a myšlenky hnutí. Jsem 
přesvědčen, že současná 
neúnosná situace ve 
společnosti vyžaduje občan-
skou angažovanost.“

Proč jdu do politiky?

„Nesouhlasím s přílišnou by-
rokracií a přebujelým státním 
aparátem. Jsem přesvědčen, 
že když ale dáme síly dohro-
mady a najdeme společnou 
řeč, můžeme svět změnit. 
A když ne svět, tak aspoň naši 
malou krásnou zemi.“

Proč jdu do politiky?

„Kromě finančních problémů 
naší země vidím i rozsáhlý 
morální úpadek. Krást a lhát 
je normální... Chci to pomoci 
změnit.
Má základní pravidla: Jednat 
vždy férově. Mít na paměti, že 
za všechno v životě se platí.”

Proč jdu do politiky?

„Vysoké školy chrlí absol-
venty, na které není trh 
práce připraven. Odtržení 
vzdělávací soustavy od 
potřeb společnosti je tak 
neblahé, že jsem se rozhodl 
kandidovat a pokusit se 
o změnu.“

Proč jdu do politiky?

„Nejlepší cestou je říkat 
lidem pravdu a fungovat 
podle pravidel. Mým mottem 
je: Jestli se ti to nelíbí, tak 
si to zkus sám. ANO je pro 
mě výzvou, nesedět, jenom 
planě nemluvit a zkusit něco 
změnit.”

Proč jdu do politiky?

„Do ANO jsem vstoupil pro 
nespokojenost se současným 
systémem. Chci tento systém 
změnit ve prospěch veřejnosti 
a obnovit tak důvěru lidí 
v politiku a pomoci vypěsto-
vat skutečnou politickou 
kulturu.”

Proč jdu do politiky?

„Tradiční politické strany jsou 
v křeči a já u nich nenalézám 
žádné mistry politického 
řemesla. K prosazení změn 
nevidím jiné politické uskupení 
než hnutí ANO a jiné výcho- 
disko než osobní angažo-
vanost.“

Proč jdu do politiky?

„Jsem přesvědčená, že není 
řešení pouze mluvit o tom, 
že je něco špatně nebo 
že něco nejde. Řešením 
je zkusit to změnit. Moje 
zásadní životní tvrzení zní: 
Že něco nejde, není argu-
ment, ale výmluva.”


